
Zápis – VV – 28.01.2023                                                                                                                                                                       strana 1 

 

Zápis z výborové schůze TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

28. ledna 2023 

on-line 
 

Přítomni: Marek Škvor, František Nerad, Ladislav Fiala  
 

On-line: Eduard Špalek, Petr Florián, Kamil Krejcárek, Milan Škvor, Jan Müller (RK) 
 

 

1) Informace pro členy výboru: 

• Sponzorské dary: SPZV Ostředek a.s. (BÚ – 4.000Kč – 11.1.), EUDI REAL s.r.o. (BÚ – 

20.000Kč – 25.1.) 

• Novoroční sokolské bruslení na ZS Vlašim – velká účast - ca. 80 lidí (8.1.) 

• Obci Ostředek uhrazeno nájemné za sportovní areál na rok 2023 – 1 Kč (9.1.) 

• Nákup 4 nových síťovin do sítěk na stolní tenis – 1284Kč (13.1.) 

• NSA stanovila poměr snížení výše dotace Můj klub 2023 - 0,96 z částek v žádosti (20.1.) 

• Úhrada startovného pro jarní sezónu 2023 Hanspaulské ligy ve výši 4.950Kč (23.1.) 

• Úhrada členských příspěvků FAČR na rok 2023 – 13.400Kč (23.1.) 

• Datovkou podána žádost na obec Ostředek o prodloužení nájmu sportovního areálu a 

výpůjčky sokolovny do 31.12.2038 z důvodu možnosti nadále žádat/čerpat dotace (24.1.) 

• Proběhlo protřídění tomboly z neuskutečněného plesu v r. 2020 (28.1.), zůstalo ca. 270 

použitelných cen.  

 

2) Hospodaření TJ  

• RK provedla kontrolu dokladů za 4.Q/2022 – bez závad. Doklady byly následně předány 

účetní firmě kvůli přípravě podkladů pro vyúčtování dotací od NSA a účetní uzávěrky 

roku 2022  
 

3) Členská základna 

• Zahájíme výběr členských příspěvků na rok 2023 – opět tři možnosti – platební portál 

Středočeského kraje, převod na BÚ a hotovost. 
 

4) Pokračování působení hráče E.Špalka v FK Kavalier Sázava 

• Sázava i hráč mají zájem na prodlužení působení v Sázavě o další půlrok 

• Sázava již nechce nic platit (zatím zaplatila 2 x 5.000Kč) 

• Trváme na platbě nebo hráčské „kompenzaci“ 
 

Hlasování – za prodloužení působení E.Špalka v FK Kavalier Sázava požadujeme zaplatit 

5.000Kč nebo poskytnout adekvátní hráčskou kompenzaci: 

PRO: 6 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 1 
 

5) Navýšení limitu v rámci pravomoci předsedy VV 

• Předseda VV požádal o navýšení limitu v rámci jeho kompetence na 10.000Kč, a to s ohledem 

na vysoký růst cen a skutečnost, že současný limit byl stanoven již v r. 2011 

Hlasování – o navýšení limitu v rámci pravomoci předsedy VV na 10.000Kč: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 

 

6) Klíč od sokolovny pro vedoucích mladých hasičů 

• Fanda dal podnět, abychom poskytli klíč od sokolovny vedoucí mladých hasičů 

• V současné době je to vyřešeno tak, že správce budovy v neděli sokolovnu odemyká. 

• Při poskytnutí budou platit stejná pravidla jako pro ostatní držitele klíčů a bude podepsán 

předávací protokol 

• Předseda zjistí, zda stačí klíč od sálu či i od vchodu 
 

Hlasování – o poskytnutí klíče od sokolovny pro vedoucí mladých hasičů: 

PRO: 7 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
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7) Ostatní 

• Autobus na zápas Hanspaulky – vrátíme se k bodu po rozlosování; otázkou je zájem 

• Výjezdní zasedání VV OFS Benešov bylo 25.1. v Ostředku na pozvání naší TJ 

• Příprava halového turnaje dospělých Ostředecký pohár (4.2.) 

• Sokolské bruslení s podporou SPZV Ostředek a.s. (12.2.) 

• Příprava Sokolského plesu (18.3.) 

• Pivovar Bernard poskytne pivní ceny pro vítěze ankety Ostředecký fotbalista roku 2022 
 

 
 

 

 

 

Zapsal dne 28. ledna 2023 
 

Ing. Marek Škvor 

 


